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شهردار تبریز و تقویت اقتصاد شهری

تسریع و شتاب در توسعه زیربنایی تبریز و تقویت اقتصاد شهری بدون مشارکت آحاد جامعه امکانپذیر نیست و بازاریان

و اصناف تبریز در این خصوص نقش ویژهای دارند.

تسریع و شتاب در توسعه زیربنایی تبریز و تقویت اقتصاد شهری بدون مشارکت آحاد جامعه امکانپذیر نیست و بازاریان و
اصناف تبریز در این خصوص نقش ویژهای دارند.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، تسریع و شتاب در توسعه زیربنایی تبریز و تقویت اقتصاد شهری بدون مشارکت آحاد جامعه
امکانپذیر نیست و بازاریان و اصناف تبریز در این خصوص نقش ویژهای دارند. بازاریان در سرمایهگذاری، زیباسازی، احیای
هویت تاریخی و فرهنگی شهر، توسعه زیرساختهای خدمات عمومی و تامین بخش قابل توجهی از بودجه شهرداری نقش
عمدهای میتوانند داشته باشند. این مطلب بخشی از سخنان صادق نجفی شهردار تبریز در دیدار با بازاریان و اصناف شهر است.
با نگاهی به عملکرد شهرداران تبریز در دو دهه اخیر شاهد نگرش متفاوتی از شهردار جدید در خصوص اداره شهر هستیم.
شهرداران اسبق در نخستین دیدارهایشان ترجیح میدادند سراغ اصناف، بازاریان و فعالان عرصه اقتصاد نرفته و از خود چهرهای

فنی و عمرانی به افکار عمومی نشان میدادند.
حال جناب شهردار که خود از معدود مدیران فعال و موفق آذربایجان در عرصه اقتصادی است، نیک میداند بدون همراهی
بنگاههای اقتصادی و مراکز تولیدی، نمیتوان تغییر اساسی در اداره شهر ایجاد کرد به همین دلیل وی در حرکتی هوشمندانه

دست همکاری به سوی فعالان این عرصه دراز کرده است.
صادق نجفی با بررسی عملکرد شهرداران گذشته و همچنین محلهای تحقق بودجه شهرداری، بهتر میداند اگر بخواهد از نامش

در تاریخ به نیکی یاد شود باید از اقتصاددانان و فعالان این عرصه کمک گیرد.
اقتصاد شهری سالها مؤلفه مغفول مانده در بودجه شهرداری تبریز بود و شهرداران گذشته هر چند کم و بیش به این موضوع

اهمیت قائل میشدند ولی با این حال چندان نگاه علمی به اقتصاد شهری در این مجموعه نشده بود.
نجفی در بین غولهای اقتصاد منطقه و حتی ایرانیان مقیم خارج کشور از محبوبیت ویژهای برخوردار است و بسیارند کسانی که
به خاطر حمایتهای او در سالهای اخیر در استان سرمایهگذاری کردهاند. حال که او شهردار شده چقدر از سرمایه بخش
خصوصی به پروژههای عمران شهری تزریق خواهد شد، بستگی به عملکرد خود نجفی و البته سیاست کلان اقتصادی دولت

دارد.
با توجه به توافقاتی که در ژنو بین کشورهای 1+5 و ایران حاصل شد و آرامش روانی که به بازار برگشته، قطع یقین شهرداری

همچون صادق نجفی که تخصصش مدیریت اقتصادی است باید به بهبود اقتصاد شهری تبریز امیدوارتر شد.
در حالی که شهرداران تبریز در یک دهه اخیر از جذب چند هزار میلیارد تومانی پروژههای مشارکتی خبر داده و بارها اعلام
کردهاند این شهر در کشور رتبه نخست سرمایهگذاری را کسب کرده است باید دید شهردار جدید با سیاستهای ویژه خود در
اقتصاد تا چه حد موفق میشود و اینکه آیا صادق نجفی سازمان بازرگانی و منطقه آزاد ارس در شهرداری تبریز هم خوش

میدرخشد؟
آنچه با قاطعیت میتوان پاسخش را داد حمایت و پشتیبانی 70 هزار فعال اقتصادی تبریز از شهردار تبریز است که میتوان با

سرمایه این جمع، ایرانیان مقیم خارج کشور و آذریهای ساکن سایر استانها به آینده اداره هر چه مطلوبتر شهر امیدوار شد.
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